



ناقلات تحقق صافي ربح قدره 433 مليون ريال قطري عن الربع الأول من العام 2025، بزيادة قدرها 3.2%

الدوحة، قطر – 29 أبريل 2025: أعلنت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة ش. م. ق. ع. (ناقلات) عن نتائجها المالية للربع الأول من العام 2025 المنتهي في 31 مارس 2025. حيث حققت الشركة صافي ربح قدره 433 مليون ريال قطري، مقارنة مع 420 مليون ريال قطري عن الفترة نفسها من العام 2024، بنسبة زيادة قدر ها 3.2%. يعكس هذا الأداء القوي مرونة ناقلات ونجاحها الاستر اتيجي في سوق عالمي متغير وديناميكي.

المؤشرات المالية الرئيسية للربع الأول من عام 2025:

- صافي الربح: 433 مليون ريال قطري، بنسبة زيادة 3.2%.
- بلغ إجمالي المصروفات 673 مليون ريال قطري، وهو ما يعكس انخفاضًا بنسبة 5.7%.

يعود هذا النمو المستدام إلى مواصلة ناقلات في تعزيز توسعها الاستراتيجي في أسطول الشركة والتميّز التشغيلي والالتزام بتوفير الطاقة النظيفة في جميع أنحاء العالم. وعلى الرغم من التحديات الاقتصادية غير المؤكدة، وبيئة الفائدة المتزايدة، عززت شركة ناقلات عن مكانتها الريادية في القطاع، مستفيدة من الاتفاقيات طويلة الأمد، كما أنها حسنت سبل الاستفادة من الأسطول لرفع الكفاءة وزيادة الربحية.

وقد أعرب المهندس عبد الله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، قائلًا: "يعكس الأداء المالي القوي لشركة ناقلات في الربع الأول من عام 2025 نجاح الرؤية الاستراتيجية والتزامنا بالتميز. ولأننا مستمرون في زيادة حجم أسطولنا وتعزيز قدراتنا، فإننا نهدف إلى ترسيخ مكانتنا كشركة عالمية رائدة في مجال نقل الغاز الطبيعي المسال. وتضمن إضافة السفن الجديدة المتطورة تقنيا وشراكاتنا طويلة الأمد أن نبقى في ريادة قطاع نقل الطاقة. ولا يزال تركيزنا منصبًا على النمو المستدام والكفاءة التشغيلية وتقديم قيمة مضافة طويلة الأمد للمساهمين".

تُعزَز استراتيجية التوسع لدى شركة ناقلات من خلال التزامها بنقل الطاقة المستدامة، حيث تواصل الشركة النقدم وفق برنامج بناء السفن الجديدة، الذي يتضمن سفن الغاز الطبيعي المسال الحديثة وسفن نقل غاز البترول المسال/غاز الأمونيا قيد البناء. واحتفلت شركة ناقلات خلال شهر مارس 2025 ببدء تصنيع عشر ناقلات غاز طبيعي مسال وأربع ناقلات غاز البترول المسال/غاز الأمونيا في كلٍ من أحواض بناء السفن "هانوا أوشن" و "هيونداي سامهو" في كوريا الجنوبية

وتماشيًا مع التزام شركة ناقلات بتطبيق أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين، فسوف تعقد الشركة اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن الفترة المنتهية في 31 مارس 2025، وذلك يوم الأربعاء الموافق 30 أبريل 2025 في تمام الساعة 1:30 ظهرًا بتوقيت الدوحة. وسوف يكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحًا على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. لمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع عبر الهاتف، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.nakilat.com

-انتهى-





Nakilat Reports QAR 433 Million Net Profit for the First Quarter of 2025, an Increase of 3.2%

Doha, Qatar, April 29, 2025: Qatar Gas Transport Company Q.P.S.C. (Nakilat) announced its financial results for the first quarter of 2025, ended March 31. The Company achieved a net profit of QAR 433 million, marking a 3.2% increase from QAR 420 million recorded in the same period of 2024. This robust performance underscores Nakilat's resilience and strategic success in a dynamic global market.

Key Financial Highlights for Q1 2025:

- Net Profit: QAR 433 million, up 3.2% year-on-year.
- Incurred total expenses of QAR 673 million, reflecting a decrease of 5.7%.

This sustained growth is attributed to Nakilat's strategic fleet expansion, operational excellence, and unwavering commitment to delivering clean energy worldwide. Despite a challenging economic landscape marked by uncertainty and elevated interest rates, Nakilat has solidified its industry leadership, leveraging long-term agreements and optimizing fleet utilization to drive efficiency and profitability.

Eng. Abdullah Al-Sulaiti, Chief Executive Officer of Nakilat, commented: "Nakilat's strong financial performance for the first quarter of 2025 highlight the success of our strategic vision and dedication to excellence. As we expand our fleet and enhance our capabilities, Nakilat continues to strengthen its standing as a global leader in the LNG shipping industry. The addition of new technologically advanced vessels and our long-term partnerships ensure we remain at the forefront of the evolving energy transportation landscape. We remain focused on sustainable growth, operational efficiency, and delivering long-term value to our shareholders and stakeholders."

Nakilat's expansion strategy is further strengthened by its commitment to sustainable energy transportation. The Company remains on track with its newbuild program, which includes state-of-the-art LNG carriers and LPG/ammonia gas carriers under construction, marked a significant milestone with two steel cutting ceremonies for a total of ten of its new LNG carriers and four LPG/ammonia gas carriers at Hanwha Ocean and HD Hyundai Samho shipyards in South Korea in March 2025.





In keeping with its commitment to exemplary investor relations, Nakilat will host a conference call to discuss the financial results for the first quarter of 2025, on **Wednesday**, **30**th **April**, **2025**, **at 1:30 PM (Doha Time)**. The presentation will be on the company's website prior to the conference call. For dial-in details and additional information, please visit the company's website <u>www.nakilat.com</u>.

-Ends-